
Skolebestyrelsesmøde 
18-09-2024 

17:30 – 20:30 

  

Agenda:  

Deltagere: Niclas, Nicolas, Lena, Alexander, Julia, Maria, Allan, Bente, Henrik (ref.) 

Afbud: Juvel, Frederik, Mette 

Tidspunkt  Punkt  Ansvarlig  

17:30  

Nyt fra elevrepræsentant, skolens ledelse, formanden, medarbejderrepræsentant, SFO, skole og forældre  

Elever 

• Intet 

Ledelse 

• Søren har valgt at træde ud af bestyrelsen som medarbejderrepræsentant.  

• Vi har samtaler med ansøgere til de stillinger vi har sla et op. Der er mange gode ansøgere.  

• Vi er ga et videre i skolefodboldturneringen med pigeholdet.  

• M3 er en stor succes. Børnene er lærevillige og trivslen er høj.  

• Ledelsen har været pa  ra dhuset til en ledelsesdag for at tale om, hvordan vi vedligeholder vores 

projektledelse.  

• Tirsdag og onsdag i uge 40 er ledelsen fraværende, da den er i Helsingør 

Formand 

• Der er stor aktivitet blandt bestyrelserne om den nye budgettildelingsmodel. Tre bestyrelser er stadig 

bekymrede over udsigten til fa  en mindre bevilling i 2025. 

Medarbejdere 

Alle 



• Intet 

SFO 

• Intet 

SKOK 

•  

18:00 Aftensmad Alle 

18:20  

Tilbagemeldinger fra afholdte forældremøder 

7. a rgang: Der er udtrykt utilfredshed fra nogle forældre pa  a rgangen om at sammenlægning fra 5. til 6. klasse ikke er 

blevet evalueret.  

2. og 5. a rgang: Der er udtrykt tilfredshed om arbejdet med økonomien (ny budgettildeling) 

8. a rgang: Der blev spurgt ind til, hvordan man som forælder kan bakke op om at fa  ændret beslutningen om ny 

budgettildeling.  

9. a rgang: Der var fokus pa  arrangementer planlagt af forældre.  

3. og 4. a rgang: Der var tilfredshed.  

6. a rgang: Der var tilfredshed. Mange sa  frem til at komme ud i de nye klasser.  
 

Alle 

18:35 

Skolens økonomi og prognose 

Henrik har fremlagt det fremtidige budget. Det er meget svært at forudsige, hvordan det endelige resultat ser ud, da vi 

endnu ikke kender konsekvensen af den budgettildelingsmodel.  
 

Henrik 

19:00  
Budgettildelingsmodel og next step  

Bestyrelsen har aftalt de næste trin.  
 

Niclas/Henrik 

19:20  

Review af bestyrelsens forretningsorden – se link 

Det besluttes at genbesøge forretningsordenen om et a r for at drøfte, om valgperioden skal ændres til at være pa  4 a r 

fremfor 2 a r, som den er nu.  
 

Alle 



19:45  
Opdatering af Årshjul / fokus i bestyrelsen  

Niclas udsender en opdateret plan over a rets møder.  
 

Alle 

20:00  

Review: Princip for mobilfri skole – se link 

Udskydes til et kommende møde.  

Bestyrelsen ønsker, at elever og personale har mulighed for at komme med input.  

Alle 

20:20  Opsamling pa  dagens møde – hvad har vi besluttet / skal noget kommunikeres  
 

Alle 

20:25  
Evt. + input til kommende nyhedsbrev  

Om screening for høj intelligens.  
Alle 

  

  

Forberedelse/kommentarer:  

  

Følgende materiale er vedlagt til bestyrelsens forberedelse:  

• Link til forretningsorden: Bestyrelsens forretningsorden (hvidovre.dk) 

• Link til princip: Princip for mobilfri skole (hvidovre.dk) 

• Vedhæftet fil: A rshjul til review 

Evt.: 

 

https://langhoejskolen.hvidovre.dk/om-os/skolebestyrelsen-medlemmer-principper-og-referater/bestyrelsens-forretningsorden/
https://langhoejskolen.hvidovre.dk/om-os/skolebestyrelsen-medlemmer-principper-og-referater/bestyrelsens-forretningsorden/
https://langhoejskolen.hvidovre.dk/om-os/skolebestyrelsen-medlemmer-principper-og-referater/princip-for-mobilfri-skole/
https://langhoejskolen.hvidovre.dk/om-os/skolebestyrelsen-medlemmer-principper-og-referater/princip-for-mobilfri-skole/

